
 

Deoarece ne ocupăm cu reprezentarea studenților, încercăm pe cât posibil să le 

ascultăm fiecare problemă pe care aceștia au întâmpinat-o la orele de curs.  

Toate aceste probleme și reclamații sunt centralizate de noi și expuse într-o ședință 

la care participă și conducerea facultății.  

 

Acest tip de întâlnire directă, fie ea față în față sau online, ne permite o comunicare 

foarte bună unde putem expune clar problemele studențești.  

Întâlnirile sunt ținute de câte ori este nevoie și durează atâta timp cât este necesar, 

astfel încât aceste probleme să fie discutate și rezolvate.  

 

LSFEE continuă tradiția reprezentării studenților și comunicarea problemelor către 

conducere pentru a îmbunătăți experiența studenților din Facultatea de 

Electrotehnică și Electroenergetică. 


